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Protokół Nr XXIV/2012 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 19 września 2012 r. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100 % frekwencji – 

według listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 1. 

Obradom przewodniczył p. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy. 

Przywitał p. Wójta Gminy Tadeusza Halesiaka, przybyłych Radnych Gminy oraz 

zaproszonych gości. 

 

P. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XXIV 

sesji Rady Gminy Kuryłówka.  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski zapytał, czy do przedstawionego  

w zawiadomieniu sesji porządku obrad radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Zgłoszono następujący wniosek: 

1) Wójt Gminy p. T. Halesiak zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-

2020.” Zaproponował, aby rozpatrzyć ten punkt, jako punkt 6 przed „Analizą oświadczeń 

majątkowych.”  

Pan Wójt przedstawił uzasadnienie do zgłoszonego wniosku. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku zgłoszonego przez Wójta Gminy  

p. T. Halesiaka. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wyniki głosowania: „za” głosowało 

– 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. Wniosek uzyskał akceptację. 

 

Proponowany porządek obrad XXIV sesji z uwzględnieniem zmian był następujący: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2012 r.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 

Leżajskiego na realizację zadania publicznego.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

6. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-

2020.  

7. Analiza oświadczeń majątkowych. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXIV sesji i przystąpiono do jego realizacji. 
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Ad. 2. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2012 r.  

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2012 r. przedstawił Pan Wójt 

T. Halesiak. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – zapytał czy pozyskane środki finansowe na remont drogi 

gminnej w Ożannie w 2012 r. nie przepadną skoro zadanie będzie realizowane w następnym 

roku. 

 

Pan Wójt T. Halesiak – poinformował, że termin zakończenia projektu to koniec roku 

2013. Zawsze zwracamy się pisemnie o przesunięcie terminu wykonania zadania.  

Droga będzie wykonana w następnym roku.  

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – zapytał p. Wójta, kiedy zostanie wyrównana 

płyta boiska sportowego? 

 

Pan Wójt T. Halesiak, – odp. że w chwili obecnej płyta jest niwelowana. 

 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Gminy Kuryłówka przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2012 r.  

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

 

Pan Stanisław Pawelec Kier. USC – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Uzasadnienie stanowi złącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy jeżeli w którymś z okręgów wyborczych zmniejszy 

się liczba mieszkańców, to czy te numery zostaną przesunięte automatycznie, czy będzie 

nowy podział?  

 

Pan Stanisław Pawelec Kier. USC – wyjaśnił, że jeżeli nie ma mieszkańców pod 

którymś z numeru to numer domu będzie podany do uchwały.  

Średnia norma przedstawicielstwa w gminie na jeden mandat to 390 osób.  

Codziennie w ewidencji ludności zachodzą zmiany, chodzi o liczbę mieszkańców,  

a nie o liczbę wyborców. Liczba wyborców może być stała, a liczba mieszkańców może się 

zmieniać.  

Większe sołectwa dzieli się na okręgi. Jedyną zmianą uchwały może być zmiana 

granic administracyjnych.  

 

P. Radna Z. Niemiec-Dziekan – zapytała, jaka jest procedura w przypadku 

zmniejszenia liczby mieszkańców w danym okręgu, czy w takim przypadku okręg ulegnie 

likwidacji?  
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Pan Stanisław Pawelec Kier. USC – jest podana norma przedstawicielska.  

Jeżeli norma przedstawicielska dla danego sołectwa wynosi poniżej 0, 5 sołectwo traci 

mandat. Sołectwu nie przysługuje mandat wyborczy wówczas należy łączyć sołectwo z 

innym sołectwem.  

 

P. Radny K. Lewkowicz – zapytał czy mieszkaniec gminy z okręgu wyborczego 

Brzyska Wola może kandydować w wyborach do rady gminy w innym okręgu wyborczym? 

  

Pan Stanisław Pawelec Kier. USC – poinformował, że w wyborach do rady gminy 

mieszkaniec gminy może stratować z dowolnego okręgu wyborczego, ponieważ mieszkaniec 

posiada prawa wyborcze bierne i czynne.  

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym –  

„za” głosowało 14 radnych, „przeciw”0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny.  

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXIV/122/2012 Rady Gminy Kuryłówka 

z dnia 19 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 

Leżajskiego na realizację zadania publicznego. 
 

Projekt uchwały omówił p. Wójt T. Halesiak. Dofinansowanie jest do drogi 

powiatowej Dąbrowica Duża – gr. pow. Cieplice. 

 

 P. Radny D. Kusy – zapytał czy starostwo wyraża zgodę na przyjęcie dofinansowania 

w kwocie 4 400 zł., Ponieważ była mowa o dużo większej kwocie? 

Następnie p. Radny zaapelował do Rady Gminy o przyjęcie projektu uchwały. 

 

 P. Wójt T. Halesiak – poinformował, że kwota 4 400 zł to aktualna kwota  

po przetargu. 

 

 P. Radny T. Kyć – zasugerował, aby w przyszłości zobowiązać Starostwo Powiatowe 

do uzgodnień z gminą, którą drogę na terenie gminy Kuryłówka remontować.  

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – zapytał, jaka będzie forma wykonania tej drogi? 

 

P. Wójt T. Halesiak – odp., że na następnej sesji udzieli odpowiedzi na powyższe 

pytanie. 

 

P. Roman Szałajko Radny Powiatowy – poinformował, że w tej kadencji został 

zakończony remont drogi powiatowej do Jastrzębca. Obecnie wykonywana jest droga 

powiatowa Brzyska Wola –Słoboda.  
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Droga powiatowa Dąbrowica Duża – gr. pow. Cieplice została wykazana w powodzi 

w 2010 r.   

Uważa, że radni powiatowi będą zabiegać o wykonanie drogi powiatowej Brzyska 

Wola-Dąbrowica. Droga ma ogromne znaczenie. Jaki będzie tego efekt czas pokarze?  

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski uważa, że droga powiatowa 

Brzyska Wola-Dąbrowica jest potrzebna dla mieszkańców gminy. 

 

P. Radny T. Kyć – zapytał p. Radnego Powiatowego czy możne zgłosić wniosek na 

radzie powiatu, aby na partnerskich zasadach z naszą gminą uzgadniać remonty dróg 

powiatowych na terenie gminy Kuryłówka?  

 

P. Roman Szałajko Radny Powiatowy – poinformował, że zgłosi taki wniosek na 

radzie powiatu, ponieważ gmina jest beneficjentem – udziałowcem w remoncie dróg 

powiatowych.  

Najbliższa sesja Rady Powiatu odbędzie się 26 września i taki wniosek zostanie 

zgłoszony.  

 

P. Wójt T. Halesiak – w br. odbędzie się nabór wniosków na drogi schetynówki,  

z tym, że w 2012 r. schetynówki dofinansowywane są w 30 %, a od 01.01.2013 r. 

schetynówki będą dofinansowane w 40%.  

Do Starosty proponuję zgłosić dwie drogi powiatowe Dąbrowica – Brzyska Wola, 

Kolonia Polska – Brzyska Wola, które są dla nas bardzo ważne. 

 

P. Radny S. Mazurek – zaproponował, aby drogę w Jastrzębcu do Bukowiny „przez 

górę” ująć w remontach, jeżeli będzie to droga powiatowa. 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Leżajskiego 

na realizację zadania publicznego – „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXIV/123/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 19 września 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Leżajskiego na realizację zadania publicznego – stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił szczegółowo autopoprawkę projektu 

uchwały. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. – „za” głosowało 14 radnych, 

„przeciw”0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny.  
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Uchwały została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXIV/124/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 19 września 2012 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy  

w 2012 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kuryłówka na lata 2012-2020. 
 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 

2012-2020 – „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXIV/125/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 19 września 2012 r. w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2012-2020 – stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 7. Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Informację z analizy oświadczeń majątkowych przedstawił P. Przewodniczący Rady 

Gminy S. Kotulski. (W załączeniu do protokołu pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego  

w Leżajsku dot. analizy nadesłanych oświadczeń majątkowych Wójta Gminy, 

Przewodniczącego Rady oraz Radnych). 

 

 

Ad. 8. Wolne wnioski. 

  

P. Radny S. Mazurek – poprosił, aby na następnej sesji RG z budżetu przekazać kwotę 

10 000 zł na remont ołtarza w Kaplicy w Jastrzębcu. Ołtarz został rozebrany i przewieziony 

do konserwatora zabytków. Prace renowacyjne odtworzenia ołtarza z 1885 r. będą kosztować 

73 000 zł. Własnych środków zgromadzonych mamy 20 000 zł.  

Wysłano pismo do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinansowanie. Ze względu na brak środków finansowych dotacji nie 

otrzymaliśmy.  

Prośba do Wójta i Rady Gminy o przyznanie kwoty 10 000 zł na następnej sesji. 

Renowację ołtarza konserwator ma zakończyć do końca października br. 

 

P. Roman Szałajko Radny Powiatowy – P. Radny Mazurek proszę zwrócić się również 

z wnioskiem do Rady Powiatu o wsparcie finansowe. P. Radny Powiatowy uważa, że Zarząd 

Powiatu zaproponuje kwotę 10 000 zł.  

 

P. Radny D. Kusy – na Dąbrowicę planujemy remont Kaplicy z XIX w. Projekt jest 

już wykonany i też zwrócimy się o dofinansowanie do Rady Powiatu. 
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P. Roman Szałajko Radny Powiatowy – będę głosował, „za” jeżeli Zarząd Powiatu 

zgłosi te wnioski na sesji. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – zapytał p. Wójta, co z cmentarzem „tzw. Ruski 

cmentarz” w Kuryłówce? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – w 2001 r. Rada Gminy w Kuryłówce podjęła uchwałę  

o zamknięciu cmentarza w Kuryłówce. 

W 2001 r. w planie zagospodarowania przestrzennego ujęto cmentarz, jako tereny 

zielone  

Działka cmentarza jest gminna, ogrodzenie byłby to większy koszt. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – mieszkańcy dbają o to miejsce i proszą  

o usuniecie złamanego drzewa. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – możemy teren oczyścimy, trawę opryskać, ale nie ma 

podstawy do ogrodzenia terenu. 

 

P. W. Borek – zapytał, jaka jest powierzchnia cmentarza? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp., że powierzchnia to ok 8 arów. 

 

P. Radny W. Borek – na drodze przy wjeździe do szkoły na rogu od p. Wrony przy 

studzience telefonicznej zapadła się droga. 

 

P. M. Ner pracownik UG – było to już zasypane, poprawimy ponownie. 

 

P. Radny W. Borek – przy drodze powiatowej do Tarnawca rowy zostały 

wyczyszczone. Przy posesji p. Giża część betonów jest nieszczelna i wodę z rowu cofie do 

piwnicy. Może zrobić w tym miejscu rów kryty. 

Mieszkańcy skarżą się, że zjazdy z drogi wojewódzkiej są za wąskie. Za p. Komanem 

zjazd z drogi na pola jest za wąski 3 m. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – odp., że rozmawiał z inspektorem PZDW i zgłaszał te 

wszystkie uwagi. PZDW tłumaczą się, że to zgodnie z projektem. Projektant tłumaczy,  

że to zgodnie z przepisami i nie zmieni tego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – uważa, że można zaprosić wykonawców na 

zebranie wiejskie. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – uważa, że wójt, jako gospodarz gminy musi 

dzwonić i interweniować, może coś poprawią. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – zwrócił się z prośbą do Sołtysa wsi Kuryłówka,  

o informację, kiedy odbędzie się zebranie wiejski. Pan Wójt wystosuje zaproszenie  

do Dyrektora PZDW, inspektora nadzoru, inwestora oraz projektanta drogi. 
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P. Radny T. Kyć – został zakończony remont drogi powiatowej w Słobodzie.  

Przy budowie tej drogi firma składowała materiał obok strażnicy i jeździli droga gminną  

ok. 200 m, którą zniszczyli. Niech wykonawca doprowadzi drogę do stanu pierwotnego.  

Gmina Adamówka remontuje drogę przez las, aż do Koloni Polskiej „Nagórnie”.  

Pozostanie odcinek newralgiczny od „Nagórnia” do granicy, wykonajmy nakropię 

uwzględnić to w remontach, aby była dobra komunikacja. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – gm. Adamówka remontuje drogę powiatową, ze środków 

powodziowych, ta drogą chcą puścić autobus PKS. My ten odcinek też będziemy chcieli 

poprawić. 

 

 P. radny D. Kusy – zapytał, co ze ścieżką do szkoły, czy są inne poczynienia? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – p. Piskor nie wyraziła zgody na przejście przez jej teren. 

Rozważamy przejście prosto. 

 

P. Radny T. Łapka – p. Wójcie róbmy kładkę. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – czynimy starania robić kładkę prosto przez rzekę. 

 

P. Radny R. Socha – p. Wójcie prośba, aby zgłosić policji i przez księży problem 

wałęsających się psów, które maja właścicieli.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – psy to problem nagminny, zgłosimy policji. 

 

P. Radny S. Mazurek – zapytał p. Wójta czy świetlicą w Jastrzębcu będzie otwarta 

ponownie? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – poinformował, że w gminie funkcjonowało 10 świetlic. 

Z powodu braku chętnych dzieci zamknięto 3 świetlice (Wólka Łamana, Jastrzębiec, 

Kuryłówka). Jeżeli będą chętne dzieci świetlice otworzymy ponownie. 

 

P. Radny W. Borek – poinformował, że p. Ćwikła sąsiadka boiska „orlik” skarży się, 

że piłki lecą dalej pod dom. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – od strony posesji p. Ćwikła wykonano wysokie 

ogrodzenie, aby piłki nie leciały pod dom.  

 

P. Radny T. Łapka – poprosił, aby sprawdzić, jakość wydawanych posiłków  

w szkolnej stołówce. 

  

P. Wójt Gminy T. Halesiak – konkurs wygrała oferta najtańsza. Na temat, jakości 

obiadów rozmawiam z dyrektorami.  Na ten temat zdania są podzielone. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – uważa, że grzybek strażacki usytuowano  

w złym miejscu. Przy świetlicy „Orange” ławki są poprzewracane, kosze przy sklepie 

powyrywane, rozbite szkło, znaki drogowe powyrywane. Policja interweniowała, bez skutku.  
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 Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – uważa, że strażacy powinni zaprowadzić 

porządek, ponieważ tam się schodzą dzieci i młodzież.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – problem zostanie zgłoszony policji.  

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad P. Przewodniczący Rady Gminy  

S. Kotulski podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym 

zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14
00

, a zakończyła o godz. 15
20

. 

 

Protokolant:  

 

Agnieszka Kuczek 

     Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

     Stanisław Kotulski       

 


